
                

Ouderraad Stedelijk Dalton College Alkmaar (SDCA) 

Agenda: 11 oktober 2023 
Tijd:    19.30 uur    
Locatie: Stedelijk Dalton College Alkmaar, Arubastraat 4 - lokaal 1.09 
 
Aanwezig ouder/verzorger: Jennifer (voorzitter), Ilona, Mariska, Melvin, Marcel (MR) 
Aanwezig school: Patricia (rector),  
Afwezig: Penny (mk), Rogier (mk), Ola (mk) 
 

 
1. Vaststellen agenda incl. notulist (Mariska) 

Vastgesteld 
 

2. Rondje ouder/verzorger;  

o Even voorstellen: 
Jennifer werkt bij de gemeente, laatste jaar OR. Ilona werkt in de zorg, ook laatste jaar OR. 
Mariska is stadgids en secretaresse, zoon van 12 (2A) en zoontje van 6. Melvin, nieuw, 
aangemeld via infoavond kind, leerjaar 2. Is teammanager en lid van de ondernemingsraad 
en feestcommissie bij iBOOD. Marcel is lid van de MR, sinds vorig jaar 2 kinderen op Dalton 
en is ook lid van de GMR. Marcel wil graag contact houden met OR. Ook handig als iemand 
van de OR af en toe bij MR aansluit. Zelfde geldt voor de leerlingenraad, ook een keer aan 
sluiten. Heeft Penny afgelopen jaar gedaan. Esther, ouder uit onderbouw, wil ook nog een 
keer aansluiten bij de vergadering. Heeft zich via ook via infoavond kind leerjaar 2 
aangemeld. 
 

o Hoe is de start van het schooljaar verlopen? 
-Als je vorig jaar al voortijdig examen voor een vak hebt gedaan en nu verder gaat op een 
ander niveau moet je zelf overal achteraan, zelf de juiste boeken zien te achterhalen en je 
zelf inroosteren. Reactie Dalton: dit betreft het maatwerk traject, in dit traject mag je 
versnellen en dan een vak(ken) ook op een hoger niveau afsluiten. Dit gaat spelen na het 2e 
leerjaar. Het klopt dat dit vorig jaar en start dit jaar rommelig is verlopen. Dit jaar is het in 
handen van afdelingsleiders en examensecretariaat. 

 
-Wat onvrede bij sommige docenten dat ze van lokaal moesten wisselen. Reactie Dalton: 
Vakgroepen zijn bij elkaar gezet, hierdoor nog meer gericht op het door ontwikkelen van ons 
daltononderwijs. Hierdoor moesten sommige docenten van lokaal veranderen.  
 

3. Vaststellen notulen vorig overleg + acties  
Notulen vastgesteld, geen opmerkingen 
Acties 



o Wat doen we met de acties? Communicatie via whatsapp is vrij passief. Ouderraad leunt erg 
op school, ideeën komen van de leerlingen of van de OR, maar dan voert school het uit en de 
OR bekostigt het. 
-Zijn we alleen klankbord of gaan we ook meer in actie.  
-Misschien een verdeling maken van een klankbord werkgroep en een activiteitengroep. 
-Aanwezige ORleden zijn wel in om meer dan een klankbordgroep te zijn. 

o Actie schoolfruit: Patricia zou navragen bij Profood, huidige cateraar, wat het kost om 
bijvoorbeeld 2x per week fruit aan leerlingen aan te bieden. Echter het contract loopt af. 
School is nog aan het onderzoeken of Profood in afgeslankte versie terug kan komen of een 
andere cateraar of toch helemaal stoppen. Mbt het fruit zouden we ook kunnen kijken of er 
een supermarkt zou kunnen leveren. Wachten nog even af wat er vanuit school besloten 
wordt. Ilona gaat wel de fruitouder van een andere Alkmaarse VO school vragen hoe ze het 
daar hebben aangepakt. #actie Ilona, via whatsapp een terugkoppeling in ca twee weken. 

 
o Terugkoppeling van het armoedefonds. Omdat de gemeente Alkmaar geen contract heeft 

met het armoedefonds kunnen zij ons op dit moment niet helpen met een bijdrage aan 
bijvoorbeeld de menstruatie hygiënekastjes. We staan wel op de lijst dat als de gemeente 
subsidie gaat geven er contact wordt opgenomen. Idee om direct contact met de gemeente 
op te zoeken voor subsidie. #actie Penny 

 

4. Korte mededelingen:  
 
o Alle reguliere vacatures zijn ingevuld, nog openstaand tijdelijke vacature door ziek en zeer. 
o Aantal leerlingen 957 + 32 taalklas. Nagenoeg niet gezakt, we hadden rekening gehouden 

met een krimp maar valt mee. Opvallend meer havo en vwo-leerlingen dit jaar. 
o Speerpunten de aankomende vier jaar: 4 thema’s in een grote cartoon verwerkt. Deze poster 

hangt heel groot in personeelskamer en in de school. Zal ook in de nieuwsbrief gedeeld 
worden. 

o mobiele telefoon beleid per 1 januari 2024. Er zal een enquête uitgezet worden voor 
iedereen, ouders, leerlingen en medewerkers voor input hoe dit vorm te geven. Indien ook 
besloten wordt dat er in de pauze geen mobiel mag, dan zal school ook moeten nadenken 
wat hier dan weer voor nodig is, zoals bv tafeltennistafels, pannaveldjes, tafelvoetbal o.i.d. 
De reden van het komen tot een mobielbeleid is dat het nu wordt gezien als een verslaving, 
veroorzaakt nekpijn, angst voor het filmen van elkaar, belastend materiaal verzamelen over 
anderen. De Leerlingenraad zei eigenlijk jahoor prima doe de mobiel maar hele dag in de 
kluis. 12 dec komt het mobiele telefoonbeleid op de agenda MR en zij zullen dan gevraagd 
voor instemming. 

o Ilona was bij klankbord sessie over een mogelijke hechtere samenwerking tussen Sovon en 
Jan Arents. Veel ouders van Jan Arents aanwezig, niet zoveel van Sovon. Was een 
interessante avond, we gaan op zoek waar kunnen we die samenwerking vinden. Wat brengt 
het de kinderen. De Argumentenfabriek begeleidde de avond. Eind van dit jaar gaat er een 
besluit genomen worden of het zin heeft om eea verder te gaan onderzoeken. 
 

5. Leermiddelen en Iddink (i.a.v. lid MR) 
Marcel van de MR kaart aan dat de leerboeken bijna niet worden hergebruikt. En er worden ook 
werkboeken meegeleverd die helemaal niet worden hergebruikt. Je kunt ook vaak niet aangeven 
dat je de werkboeken niet wilt. Voor ouders/verzorgers zijn de boeken gratis maar worden 
betaald door de overheid, dus het kost wel geld.  
Patricia geeft aan dat vroeger school de schoolboeken in eigen beheer uitgaf, via eigen 
schoolfonds. Sinds twee jaar werken wij ook samen met Iddink. De leermiddelenmarkt is in 
handen van 2 leveranciers en beide hebben daarin hetzelfde beleid. Dit is eigenlijk dus een 



landelijk probleem. Marcel heeft dit inmiddels ook bij de regio neergelegd. Is ook al een keer 
eerder in de politiek besproken. De invloed is dus klein maar wel goed om het hierover met 
elkaar te hebben 
 

6. Vrijwillige Ouderbijdrage per 1 september 2023 
In de stukken van de vrijwillige ouderbijdrage staat opgenomen dat er een bedrag in rekening 
wordt gebracht voor kosten (€20.420 voor toezicht, kluisjes en admin kosten €13.273) die vanaf 
september niet meer in rekening gebracht mogen worden. Hoe gaat de school daar mee om? 

o Afronding ouderbijdrage, 12% die niet heeft betaald, mooie score, landelijk ligt het % 
namelijk op 20-25%. 

o De ouderbijdrage is €85, MR heeft ingestemd om de hoogte van de vrijwillige ouderbijdrage 
op €85 euro te laten staan. Vanuit de overheid zitten er nu restricties aan wat school er mee 
kan bekostigen, dat betekent dat bepaalde dingen niet meer van de bijdrage mogen, wordt 
ook een accountant controle op gedaan. Er is dan nu ook een nieuwe verdeling gemaakt van 
de €85. In de Schoolgids is dit ook aangepast. Patricia stuurt de nieuwe verdeling nog door 
aan de OR. #actie Patricia 
NB €5 per leerling voor de OR mag nog wel bekostigd worden van de ouderbijdrage. 

o Vroeger, twee jaar terug, was er staffelkorting, nu niet meer. Dus als je meer kinderen had 
hoefde je minder ouderbijdrage te betalen per kind. In overleg met OR en MR is dit 
aangepast. Er is geen reacties op dit nieuwe beleid gekomen. 

o Vraag vanuit de OR, gaan alle activiteiten wel door als niet iedereen de vrijwillige 
ouderbijdrage betaald? Ja dat wel. Maar bij grote excursies zoals de reisweken, waar een 
extra bijdrage voor gevraagd wordt, wordt wel eerst geïnventariseerd of ouders mee kunnen 
en willen betalen. En anders wordt e.e.a. aangepast. 

 
7. Thema: Dit is Dalton 

a. welke activiteiten moeten worden ondernomen? 
b. penningmeester en communicatie  
Brainstormsessie en concrete (eerste) activiteit(en) vaststellen 

We gaan het nu met zijn allen oppakken, pakken het draaiboek erbij. Iedereen van OR moet op 
26 februari aanwezig zijn. Vanuit school zijn er 3 spelers die mee zouden doen niet meer 
werkzaam zijn. #actie Patricia gaat 23 november (studiedag) uitvragen wie er mee wil doen 
vanuit school. Daarna actie OR om brainstormsessie te houden. De OR stuurt Patricia het 
draaiboek aan #actie Jenny/Penny/Rogier zodat er een goede vervanging gezocht kan worden. 
 
Dit is Dalton dag alvast communiceren in nieuwsbrief.  
In onze app groep datumprikken voor november onze brainstormsessie. #actie OR 
Tweede week januari brainstormen? Misschien te laat ivm maken poster 
Penny/ Rogier pakken jullie draaiboek erbij? 
 
Idee: Carrousel 2 of 3 lesjes dalton. En Meet en Greet tafels 
 

8. Rondvraag en Mededelingen 
o Akkoord dat Penny vaste voorzitter is.  
o Hoe heeft Melvin het ervaren? Vindt het een leuke uitdaging om bepaald rendement te gaan 

halen uit de OR. 
o Hoe heeft Marcel het ervaren? Ene kant leuk om ons zo te ontmoeten. Begrijpt nu beter wat 

de OR doet. Indruk dat OR een actieve groep is die niet alleen hier zit om te delen maar ook 
dingen willen oppakken. Dat is een nieuw inzicht. 

o Vraag aan MR om notulen te delen. Marcel komt hierop terug. 



o OR Notulen binnen ca. twee weken afronden, dan per mail delen met OR en Patricia. Indien 
aanpassing/ opmerking binnen een week doorgeven. Daarna via Patricia op website Dalton 
plaatsen.  

o Ouderraad mail gaat vanaf nu naar Penny. 
o Kan het etentje verplaatst worden naar 25 juni? 

Data schooljaar 2023-2024:  

• 11 oktober 2023 
• 6 december 2023 
• 28 februari 2024 (thema-avond ouders/verzorgers ‘Dit is Dalton’) 
• 17 april 2024 
• 29 mei 2024 
• 26 juni 2024 (let op: vroege start 17.30 uur i.v.m. etentje) 

De school is vanaf 19.15 uur open en zal om 19.30 uur weer dicht gaan (vanaf buiten). 

Mocht de school al dicht zijn, bel dan naar 06-35113687. 

 

Actielijst 
Leenbibliotheek Leenbibliotheek inrichten in school, gratis boeken lenen. 

 
Rogier  

Picknicktafels Wens vanuit de leerlingenraad, picknicktafels voor op het 
schoolplein. 2 offertes aanvragen. 

Rogier 
Patricia 

Oktober  

Schoolfruit Navragen bij schoolfruit ouder Jan Arentsz. 
 

Ilona 
 

Eind 
oktober 

Schoolfruit Profood, andere cateraar of alleen een fruitleverancier Patricia  
Menstruatiekastjes Contact zoeken met gemeente voor subsidie Penny  

Notulen MR Notulen delen op website Marcel  

Begroting 
ouderbijdrage 

Nieuwe verdeling Patricia  

Dit is Dalton Spelers vanuit school Patricia Eind 
november 

 Brainstormsessie OR  November 

 Brainstormsessie OR + docenten  Januari 

 


